
Til Folketingets Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalg

17. februar 2012

Opfølgning på foretræde den 15. december 2011 

Vi vil hermed kvittere for et godt foretræde for Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget. Vi var glade 

for muligheden for at orientere om, hvor vigtigt strukturfondsmidler og statslige 

infrastrukturinvesteringer er for erhvervsudviklingen i Nordjylland, og vil gerne kvittere for den 
efterfølgende debat, som afspejlede udvalgets interesse for at skabe vækst og arbejdspladser i hele 

Danmark.

De nordjyske kommuner og Region Nordjylland er bekymrede over Regeringens ønske om at 
reducere budgettet til EU’s samhørighedspolitik i håb om at opnå rabat på Danmarks bidrag til 

fællesskaberne. Det kan betyde færre strukturfondsmidler til yderområderne, med mindre staten 
kompenserer for de reducerede midler. Der vedlægges til orientering et informationsblad, der 

understreger vigtigheden af at anvende strukturfondsmidler i yderområderne.

I forbindelse med foretrædet drøftede vi også den 3. Limfjordsforbindelse og kan oplyse, at vi 

efterfølgende har fortsat vore drøftelser med Transportministeren og Transportudvalget. Vi ved-
lægger her til orientering brev af 10. februar til Transportministeren og Transportudvalget.

Vi vil afslutningsvis meget gerne invitere udvalgets medlemmer til Nordjylland for ved selvsyn at

se, hvad strukturfondsmidler og statslige infrastrukturinvesteringer betyder for erhvervs-
udviklingen.

Med venlig hilsen

Ulla Astman H.C. Maarup Mariann Nørgaard

Regionsrådsformand Borgmester, Mariagerfjord Kommune Rådmand, Aalborg Kommune
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